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Protokół nr 45/18
z posiedzenia Komisji Finansowo-Gospodarczej

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle
odbytej w dniu 27 sierpnia 2018 roku.

Ad 1.
Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad.

Otwarcia posiedzenia (godz. 16:00), stwierdzenia prawomocności obrad i powitania członków
komisji dokonała przewodnicząca komisji Finansowo-Gospodarczej Dorota Zasłonka.

Przewodnicząca komisji Dorota Zasłonka stwierdziła, że zostało osiągnięte kworum
oraz, że obrady Komisji Finansowo-Gospodarczej są prawomocne. Na 12 radnych w chwili
stwierdzania prawomocności komisji uczestniczyło w niej 9 radnych. W trakcie posiedzenia
doszli kolejni radni (lista obecności radnych w załączeniu). Obrady komisji odbyły się w sali
obrad Urzędu Miasta (pokój 229). Obrady rozpoczęto 27 sierpnia 2018 o godz. 16:00, a
zakończono o godz. 17:27 tego samego dnia.

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli:

1. Artur Maruszczak – Zastępca Prezydenta Miasta Kędzierzyna-Koźla ds. gospodarki
przestrzennej i inwestycyjno-remontowej;

2. Wojciech Jagiełło – II Zastępca Prezydenta Miasta Kędzierzyna-Koźla ds. oświatowych
i społeczno-gospodarczych;

3. Joanna Hariasz - Skarbnik Miasta.
4. Monika Orpel-Śmigielska - Kierownik Biura Prawnego;
5. Sekretarz Miasta - Zbigniew Romanowicz;
6. Małgorzata Jarosz-Wojtarowicz – Kierownik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami

i Planowania Przestrzennego;
7. Marek Mazurkiewicz - Kierownik Wydziału Zarządzania Drogami

Ad 2.
Przyjęcie porządku obrad.

Przewodnicząca komisji Dorota Zasłonka przedstawiła proponowany porządek obrad
Komisji Finansowo-Gospodarczej:
1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad.
2. Przyjęcie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu nr  44/18 z dnia 25 czerwca 2018 r.
4. Sprawozdanie za 2017 rok z realizacji uchwały ,,Wieloletni program gospodarowania

mieszkaniowym zasobem gminy Kędzierzyn-Koźle na lata 2016-2020”.
5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia złożonej w dniu

6 czerwca 2018 r. petycji ,,w sprawie przejęcia Fortu Fryderyka Wilhelma z Basztą
Montalemberta w zasoby własne Miasta Kędzierzyn-Koźle”
(opinia pozytywna, opinia negatywna)

6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia zasad usytuowania na terenie
miasta Kędzierzyn-Koźle miejsc sprzedaży i podawania napojów alkoholowych.

7. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia maksymalnej liczby zezwoleń na
sprzedaż napojów alkoholowych na terenie miasta Kędzierzyn-Koźle.

8. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż
nieruchomości zabudowanej położonej w Kędzierzynie-Koźlu przy ul. Żeglarskiej 6.
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9. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia dotacji na prace konserwatorskie,
restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków
województwa opolskiego.

10. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2018
11. Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniający uchwałę w sprawie uchwalenia

wieloletniej prognozy finansowej na lata 2018-2032.
12. Sprawy bieżące i wolne wnioski.
13. Zakończenie obrad.

Przewodnicząca komisji Dorota Zasłonka poinformowała, że wpłynęły do wprowadzenia do
porządku obrad dodatkowe projekty uchwał:
1) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej w 2018 r. w

wysokości 200 000,00 zł Województwu Opolskiemu z przeznaczeniem na
współfinansowanie zadania pn. ,,Przebudowa drogi wojewódzkiej nr 423 w m.
Kędzierzyn-Koźle” wraz z autopoprawką;

2) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przekazania policji środków finansowych;
3) Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniający uchwałę w sprawie ustalenia stref

płatnego parkowania, określenia wysokości stawek i sposobu pobierania opłat za
parkowanie pojazdów samochodowych na drogach publicznych w strefach płatnego
parkowania na terenie miasta Kędzierzyn-Koźle.

4) autopoprawka do projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2018.

Przewodnicząca komisji Dorota Zasłonka podała pod głosowanie uzupełniony porządek obrad
o trzy dodatkowe projekt uchwały, poinformowała również że do projekt uchwały w sprawie
zmian w budżecie miasta na rok 2018 wpłynęła autopoprawka.

Głosowano w sprawie:
Przyjęcie uzupełnionego porządku obrad.
Wyniki głosowania
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3
Wyniki imienne:
ZA (9)
Andrzej Kopacki, Beata Łobodzińska, Hubert Majnusz, Ryszard Masalski, Adam Oczoś,
Grażyna Radka, Witold Rusak, Tomasz Scheller, Dorota Zasłonka
NIEOBECNI (3)
Ewa Czubek, Andrzej Kopeć, Dorota Mrówka

porządek posiedzenia Komisji Finansowo-Gospodarczej Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle
po zmianach przedstawia się następująco:
3. Sprawozdanie za 2017 rok z realizacji uchwały ,,Wieloletni program gospodarowania

mieszkaniowym zasobem gminy Kędzierzyn-Koźle na lata 2016-2020”.
4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia złożonej w dniu

6 czerwca 2018 r. petycji ,,w sprawie przejęcia Fortu Fryderyka Wilhelma z Basztą
Montalemberta w zasoby własne Miasta Kędzierzyn-Koźle”(opinia pozytywna, opinia
negatywna)

5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia zasad usytuowania na terenie
miasta Kędzierzyn-Koźle miejsc sprzedaży i podawania napojów alkoholowych.
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6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia maksymalnej liczby zezwoleń na
sprzedaż napojów alkoholowych na terenie miasta Kędzierzyn-Koźle.

7. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż
nieruchomości zabudowanej położonej w Kędzierzynie-Koźlu przy ul. Żeglarskiej 6.

8. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia dotacji na prace konserwatorskie,
restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków
województwa opolskiego.

9. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej w 2018 r. w
wysokości 200 000,00 zł Województwu Opolskiemu z przeznaczeniem na
współfinansowanie zadania pn. ,,Przebudowa drogi wojewódzkiej nr 423 w m.
Kędzierzyn-Koźle” wraz z autopoprawką;

10. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przekazania policji środków finansowych.
11. Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniający uchwałę w sprawie ustalenia stref

płatnego parkowania, określenia wysokości stawek i sposobu pobierania opłat za
parkowanie pojazdów samochodowych na drogach publicznych w strefach płatnego
parkowania na terenie miasta Kędzierzyn-Koźle.

12. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2018 wraz
z autopoprawką.

13. Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniający uchwałę w sprawie uchwalenia
wieloletniej prognozy finansowej na lata 2018-2032.

14. Sprawy bieżące i wolne wnioski.
15. Zakończenie obrad.

Ad 3.
Przyjęcie protokołu nr  44/18 z dnia 25 czerwca 2018 r.
Przewodnicząca komisji Dorota Zasłonka poinformowała, że projekt protokołu zostały
wysłany wszystkim radnym na pocztę elektroniczną. Nikt nie wniósł uwag. Przewodniczącą
komisji poddała pod głosowanie protokół nr  44/18 z dnia 25 czerwca 2018 r.

Głosowano w sprawie:
Przyjęcie protokołu nr 44/18 z dnia 25 czerwca 2018 r.

Wyniki głosowania
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:
ZA (9)
Andrzej Kopacki, Beata Łobodzińska, Hubert Majnusz, Ryszard Masalski, Adam Oczoś,
Grażyna Radka, Witold Rusak, Tomasz Scheller, Dorota Zasłonka
NIEOBECNI (3)
Ewa Czubek, Andrzej Kopeć, Dorota Mrówka

Ad 4.
Sprawozdanie za 2017 rok z realizacji uchwały ,,Wieloletni program gospodarowania
mieszkaniowym zasobem gminy Kędzierzyn-Koźle na lata 2016-2020” (sprawozdanie
stanowi załącznik do nin. protokołu).

Przewodnicząca komisji Dorota Zasłonka otworzyła dyskusję.
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Ryszard Masalski poinformował, że w ww. sprawozdanie należy połączyć z uchwałą ds.
lokali mieszkalnych, do ww. materiału nie ma uwag. Lecz organ wykonawczy nie wyciąga
wniosków, nie zmienia się polityka mieszkaniowa MZBK, uważa, ze prezydent miasta i radni
powinni dążyć do zmian. Wynajmuje się mieszkania osobom które nic nie posiadają dochodu,
za mieszkania nie płacą, kolejno je zadłużając. Należy przydzielać lokale o obniżonym
standardzie, a mieszkania komunalne wynajmować mieszkania osobom uzyskującym
dochody.

Przewodnicząca komisji Dorota Zasłonka poinformowała, że komisja zapoznała się i przyjęła
ww. sprawozdanie.

Ad 5.
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia złożonej w dniu 6 czerwca 2018 r.
petycji ,,w sprawie przejęcia Fortu Fryderyka Wilhelma z Basztą Montalemberta w zasoby
własne Miasta Kędzierzyn-Koźle” (opinia pozytywna, opinia negatywna) (projekt uchwały
stanowi załącznik do nin. protokołu).

Przewodnicząca komisji Dorota Zasłonka otworzyła dyskusję.

Ryszard Masalski zapytał dlaczego jest jedynie negatywnego uzasadnienie do projektu
uchwały. Wypowiedział się w temacie przejęcia obiektu i dalszych działań przejęcie baszty.
Proponuje przejęcie ww. obiektu.

Artur Maruszczak Prezydent Miasta wyjaśnił radnemu Ryszardowi Masalskiemu, że trudno
będzie gminie znaleźć pieniądze na remont tego zabytku. Jeżeli obiekt zostałby przejęty, to
remont pochłoną by cały budżet miasta ok. parę milionów złotych, zabrakłoby środków na
remonty dróg i inne inwestycje. Już w tej chwili gmina ma wydatki na które nie ma środków
finansowych min. na remont zabytków i wielu innych inwestycji. Na cel remontu ww.
zabytku najpierw należy poszukać środków finansowych lub środków zewenętrzych.

Ryszard Masalski wyjaśnił, że popiera skoncentrowanie wydatków tylko na remont baszty i
proponuje odejść od ratowania innych zabytków, z uwagi na wiele funkcji obiektu baszty.

Artur Maruszczak Prezydent Miasta wyjaśnił radnemu Ryszardowi Masalskiemu, że
konserwator zabytków narzuca im zalecenia remontów, które gmina musi realizować. Gmina
nie może skupić się na jednym obiekcie.

Ewa Czubek zapytała czy może otrzymać zestawienie z czego wynika kwota paru milionów
złotych na remont, co należy wykonać, z czego wynika szacunek.

Artur Maruszczak Prezydent Miasta wyjaśnił, że jest to jedynie szacunek, ponieważ gmina
nie jest właścicielem obiektu, jedynie realizuje zalecenie konserwatora zabytku, zna zalecenia
konserwatora i zna ceny i zakres prac do wykonania. Dodał z praktyki, że każde zadanie
związane z remontem zabytku, pomimo zakładanej szacunkowej kwoty i tak kosztuje gminę
dwa razy drożej. Również czas wykonania prac, na obiekcie zabytkowym wydłuża się
dwukrotnie, niż założenia inwestycyjne. Można wspólnie z konserwatorem zaplanować
zabezpieczenie tego obiektu.

Andrzej Kopacki uważa, że to zadanie należy wykonać wspólnie ze Starostwem. Właściciel
przez wiele lat nic nie robiłby a mógł ratować ten zabytek. Radny uważa, że należy ratować
wszystkie zabytki z naszej gminy.

Przewodnicząca komisji Dorota Zasłonka poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie
rozpatrzenia złożonej w dniu 6 czerwca 2018 r. petycji ,,w sprawie przejęcia Fortu Fryderyka
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Wilhelma z Basztą Montalemberta w zasoby własne Miasta Kędzierzyn-Koźle” (opinia
pozytywna).

Wyniki głosowania
ZA: 4, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (4)
Andrzej Kopacki, Ryszard Masalski, Dorota Mrówka, Adam Oczoś
PRZECIW (2)
Hubert Majnusz, Tomasz Scheller
WSTRZYMUJĘ SIĘ (5)
Ewa Czubek, Beata Łobodzińska, Grażyna Radka, Witold Rusak, Dorota Zasłonka
BRAK GŁOSU (1)
Andrzej Kopeć

Przewodnicząca komisji Dorota Zasłonka poinformowała, że komisja Finansowo-
Gospodarcza stosunkiem głosów:
4 głosy ,,za”,
2 głosy ,,przeciw’’,
5 głosów ,,wstrzymujących się”,
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia złożonej w dniu
6 czerwca 2018 r. petycji ,,w sprawie przejęcia Fortu Fryderyka Wilhelma z Basztą
Montalemberta w zasoby własne Miasta Kędzierzyn-Koźle”(z opinią pozytywną).

Przewodnicząca komisji Dorota Zasłonka poinformowała, że komisja odstąpiła od
głosowania projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia złożonej w dniu
6 czerwca 2018 r. petycji ,,w sprawie przejęcia Fortu Fryderyka Wilhelma z Basztą
Montalemberta w zasoby własne Miasta Kędzierzyn-Koźle”( z opinią negatywną).

Ad 6.
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia zasad usytuowania na terenie miasta
Kędzierzyn-Koźle miejsc sprzedaży i podawania napojów alkoholowych (projekt uchwały
stanowi załącznik do nin. protokołu).

Przewodnicząca komisji Dorota Zasłonka otworzyła dyskusję.

Ryszard Masalski uważa, że ilość punktów miejsc sprzedaży i podawania napojów
alkoholowych nie ma nic wspólnego z spożywaniem napojów alkoholowych. Ilość punktów
ułatwia jedynie dostęp do napojów alkoholowych. Żałuje, że radni odrzucili jego inicjatywy
uchwałodawcze dot. wpływu na spożywaniu napojów alkoholowych przez młodzież, poprzez
wypromowanie mody na życie w trzeźwości.

Andrzej Kopacki uważa, że radny Ryszard Masalski od dwudziestu lat walczy o promocję
życia w trzeźwości, lecz zapomniał, że czasy się zmieniły i obecnie nie alkohol jest
największym zagrożeniem lecz dopalacze i narkotyki. Które powodują zachowania
nieprawdopodobne. Prosi o zajęcie się problem zachowań po spożyciu dopalaczy.

ad vocem Ryszard Masalski uważa, że na początku młodzież sięga po alkohol, a dopiero
potem sięga po inne używki.

Przewodnicząca komisji Dorota Zasłonka poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie
ustalenia zasad usytuowania na terenie miasta Kędzierzyn-Koźle miejsc sprzedaży i
podawania napojów alkoholowych.
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Wyniki głosowania
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (10)
Andrzej Kopacki, Andrzej Kopeć, Beata Łobodzińska, Hubert Majnusz, Ryszard Masalski,
Dorota Mrówka, Adam Oczoś, Witold Rusak, Tomasz Scheller, Dorota Zasłonka
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)
Ewa Czubek, Grażyna Radka

Przewodnicząca komisji Dorota Zasłonka poinformowała, że komisja Finansowo-
Gospodarcza stosunkiem głosów:
10 głosów ,,za’’, głosów ,,przeciw’’ nie było, 2 głosy ,,wstrzymujące się”,
pozytywnie zaopiniowała  ww. projekt uchwały.

Ad 7.
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia maksymalnej liczby zezwoleń na
sprzedaż napojów alkoholowych na terenie miasta Kędzierzyn-Koźle (projekt uchwały
stanowi załącznik do nin. protokołu).

Przewodnicząca komisji Dorota Zasłonka otworzyła dyskusję w sprawie, wobec braku osób
chętnych do dalszej dyskusji poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie ustalenia
maksymalnej liczby zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych na terenie miasta
Kędzierzyn-Koźle..

Wyniki głosowania
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (10)
Andrzej Kopacki, Andrzej Kopeć, Beata Łobodzińska, Hubert Majnusz, Ryszard Masalski,
Dorota Mrówka, Adam Oczoś, Witold Rusak, Tomasz Scheller, Dorota Zasłonka
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)
Ewa Czubek, Grażyna Radka

Przewodnicząca komisji Dorota Zasłonka poinformowała, że komisja Finansowo-
Gospodarcza stosunkiem głosów:
10 głosów ,,za’’, głosów ,,przeciw’’ nie było, 2 głosy ,,wstrzymujące się”,
pozytywnie zaopiniowała  ww. projekt uchwały.

Ad 8.
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości
zabudowanej położonej w Kędzierzynie-Koźlu przy ul. Żeglarskiej 6 (projekt uchwały
stanowi załącznik do nin. protokołu).

Przewodnicząca komisji Dorota Zasłonka otworzyła dyskusję w sprawie, wobec braku osób
chętnych do dalszej dyskusji poddała pod głosowanie  projekt uchwały w sprawie wyrażenia
zgody na sprzedaż nieruchomości zabudowanej położonej w Kędzierzynie-Koźlu przy ul.
Żeglarskiej 6.

Wyniki głosowania
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
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Wyniki imienne:
ZA (10)
Andrzej Kopacki, Andrzej Kopeć, Beata Łobodzińska, Hubert Majnusz, Dorota Mrówka,
Adam Oczoś, Grażyna Radka, Witold Rusak, Tomasz Scheller, Dorota Zasłonka
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)
Ewa Czubek, Ryszard Masalski

Przewodnicząca komisji Dorota Zasłonka poinformowała, że komisja Finansowo-
Gospodarcza stosunkiem głosów:
10 głosów ,,za’’, głosów ,,przeciw’’ nie było, 2 głosy ,,wstrzymujące się”,
pozytywnie zaopiniowała  ww. projekt uchwały.

Ad 9.
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia dotacji na prace konserwatorskie,
restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków
województwa opolskiego (projekt uchwały stanowi załącznik do nin. protokołu).

Przewodnicząca komisji Dorota Zasłonka otworzyła dyskusję w sprawie, wobec braku osób
chętnych do dalszej dyskusji poddała pod głosowanie  projekt uchwały w sprawie udzielenia
dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku
wpisanym do rejestru zabytków województwa opolskiego.

Wyniki głosowania
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (11)
Ewa Czubek, Andrzej Kopacki, Andrzej Kopeć, Beata Łobodzińska, Hubert Majnusz,
Ryszard Masalski, Dorota Mrówka, Adam Oczoś, Grażyna Radka, Tomasz Scheller, Dorota
Zasłonka
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Witold Rusak

Przewodnicząca komisji Dorota Zasłonka poinformowała, że komisja Finansowo-
Gospodarcza stosunkiem głosów:
11 głosów ,,za”, głosów ,, przeciw” nie było, 1 głos ,,wstrzymujący się”,
pozytywnie zaopiniowała  ww. projekt uchwały.

Ad 10.
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej w 2018 r. w
wysokości 200 000,00 zł Województwu Opolskiemu z przeznaczeniem na współfinansowanie
zadania pn. ,,Przebudowa drogi wojewódzkiej nr 423 w m. Kędzierzyn-Koźle” wraz z
autopoprawką (projekt uchwały stanowi załącznik do nin. protokołu).

Przewodnicząca komisji Dorota Zasłonka otworzyła dyskusję.

Andrzej Kopacki zapytał o jaki odcinek chodzi.

Artur Maruszczak Prezydent Miasta wyjaśnił  odcinek jest ujęty tym dofinansowaniem.

Andrzej Kopacki poinformował, że w czasie remontu drogi pomiędzy Koźlem a Reńską
Wsią, po drugiej stronie remontowanego wspólnie chodnika nie zaspano dużych dziury, w
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czasie remontu zapomniano o drugim odcinku drogi. Również zwrócił uwagę, ze z powody
remontu drogi E 45 , ruch samochodów odbywa się przez zabytkową cześć Koźla, drogi
zostały zniszczone, a zabytkowe budynki pękają. Zapytał kto na to wyraził zgodę na przejazd
dużej ilości samochodów przez stare miasto, w drogach powstały koleiny. Zapytał kto miastu
zrekompensuje straty. Czy wystąpiono do GDDKiA o rekompensatę .

Artur Maruszczak Prezydent Miasta wyjaśnił, że dofinansowanie udzielone przez miasto,
dotyczyło jedynie budowy ścieżki rowerowej, poszerzenia oraz oświetlenia na  odcinku od
Koźla do ronda Reńska-Wieś. Co do wzmożonego ruchu samochodowego przez Koźle,
miasto będzie monitować do GDDKiA o modernizację kolein.

Andrzej Kopacki dodał, że wszystkie główne drogi w Koźlu bardzo ucierpiały na skutek
wzmożonego ruchu samochodowego. Wszystkie wymagają remontu, nie tylko remont kolein.

Przewodnicząca komisji Dorota Zasłonka poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie
udzielenia pomocy finansowej w 2018 r. w wysokości 200 000,00 zł Województwu
Opolskiemu z przeznaczeniem na współfinansowanie zadania pn. ,,Przebudowa drogi
wojewódzkiej nr 423 w m. Kędzierzyn-Koźle” wraz z autopoprawką;.

Wyniki głosowania
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (10)
Ewa Czubek, Andrzej Kopacki, Andrzej Kopeć, Beata Łobodzińska, Hubert Majnusz, Dorota
Mrówka, Adam Oczoś, Witold Rusak, Tomasz Scheller, Dorota Zasłonka
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)
Ryszard Masalski, Grażyna Radka

Przewodnicząca komisji Dorota Zasłonka poinformowała, że komisja Finansowo-
Gospodarcza stosunkiem głosów:
10 głosów ,,za”, głosów ,, przeciw” nie było, 2 głosy ,,wstrzymujące się”,
pozytywnie zaopiniowała  ww. projekt uchwały.

Ad 11.
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przekazania policji środków finansowych
(projekt uchwały stanowi załącznik do nin. protokołu).

Przewodnicząca komisji Dorota Zasłonka otworzyła dyskusję.

Ryszard Masalski poinformował, że po raz drugi przekazuje się środki dla Policji. Zapytał na
co zostały przeznaczone pieniądze poprzednio.

Józef Muc Kierownik Wydziału Zarządzania Kryzysowego, przedstawił szczegółowo, że
poprzednio Policja otrzymała 20 tys. zł. Za te środki w zeszłym roku Policja przeprowadziła
83 patrole,  z szczegółowych sprawozdań wynika, że w trakcie ujawniono 210 wykroczeń, 16
skierowań do sądu, 116 pouczeń, 82 zostały mandaty karne na kwotę 9 500 zł itd.

Ryszard Masalski dodał, że nie popiera takiego działania nie popiera przekazywana środków
dla Policji na realizację zdań własnych, ponieważ nasza gmina również realizuje zadania
własne bez finansowania z zewnątrz.

Głosowano w sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przekazania policji środków finansowych.
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Wyniki głosowania
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (6)
Andrzej Kopacki, Hubert Majnusz, Dorota Mrówka, Adam Oczoś, Witold Rusak, Dorota
Zasłonka
WSTRZYMUJĘ SIĘ (5)
Ewa Czubek, Andrzej Kopeć, Beata Łobodzińska, Ryszard Masalski, Grażyna Radka
BRAK GŁOSU (1)
Tomasz Scheller

Przewodnicząca komisji Dorota Zasłonka poinformowała, że komisja Finansowo-
Gospodarcza stosunkiem głosów:
6 głosów ,,za”, głosów ,, przeciw” nie było, 5 głosów ,,wstrzymujących się”,
pozytywnie zaopiniowała  ww. projekt uchwały.

Ad 12.
Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia stref płatnego
parkowania, określenia wysokości stawek i sposobu pobierania opłat za parkowanie pojazdów
samochodowych na drogach publicznych w strefach płatnego parkowania na terenie miasta
Kędzierzyn-Koźle (projekt uchwały stanowi załącznik do nin. protokołu).

Przewodnicząca komisji Dorota Zasłonka odczytała zmiany zaproponowane przez mecenas:
Przewodnicząca komisji zgłosiła wniosek ustny:

,,w ww. projekcie uchwały wprowadza się następujące zmiany:
1) w § 7 uchyla się ust. 3-8;
2) w § 8 w ust 1 w pkt. 1 uchyla się literę b;
3) w § 8 w ust 1 w pkt. 2 otrzymuje brzmienie:
,, 2) 50zł – płatna po terminach, o których mowa w punkcie 1 a.”.

Ryszard Masalski zapytał dlaczego nie ma obowiązującego projektu uchwały, radni otrzymali
jedynie projekt uchwały ze zmianami.

Przewodnicząca komisji Dorota Zasłonka wyjaśniła, że na BIP jest obowiązująca uchwała.

Przewodnicząca komisji Dorota Zasłonka poddała pod głosowanie projekt uchwały
zmieniający uchwałę w sprawie ustalenia stref płatnego parkowania, określenia
wysokości stawek i sposobu pobierania opłat za parkowanie pojazdów
samochodowych na drogach publicznych w strefach płatnego parkowania na
terenie miasta Kędzierzyn-Koźle,(wraz z zmianami technicznymi zaproponowanymi
przez mecenas).

Wyniki głosowania
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (7)
Andrzej Kopeć, Beata Łobodzińska, Hubert Majnusz, Grażyna Radka, Witold Rusak,
Tomasz Scheller, Dorota Zasłonka
WSTRZYMUJĘ SIĘ (4)
Ewa Czubek, Andrzej Kopacki, Ryszard Masalski, Dorota Mrówka
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BRAK GŁOSU (1)
Adam Oczoś

Przewodnicząca komisji Dorota Zasłonka poinformowała, że komisja Finansowo-
Gospodarcza stosunkiem głosów:
7 głosów ,,za”, głosów ,, przeciw” nie było, 4 głosy ,,wstrzymujące się”,
pozytywnie zaopiniowała  ww. projekt uchwały wraz z wnioskiem.

Ad 13.
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2018 wraz z I,
autopoprawką (projekt uchwały stanowi załącznik do nin. protokołu).

Przewodnicząca komisji Dorota Zasłonka otworzyła dyskusję wyjaśniła, że do projektu
uchwały wpłynęła autopoprawka.

Ryszard Masalski zabrał głos w dyskusji dotyczący spółek MZEC600 tys. zł oraz spółki
MZK750 tys. zł oraz wypłacanych dywidend przez spółki. Uważa, że te spółki nie są
nastawione na zysk, a wystąpiła dywidenda. Może gmina przekuje spółce za dużo pieniędzy,
również w związku z wystawieniem zysku może należy zmniejszyć cenę za usługi lub
obniżyć dotację dla spółek. Przypomniał, że najdroższe ciepło jest na osiedlu Koźle i osiedlu
Blachownia, w związku z wypracowaniem przez spółkę MZEC wysokiej dywidendy, poprosił
o obniżenie cen za ciepło dla tych osiedli. Ceny biletów MZK powinny być tańsze.

Andrzej Kopacki uważa, że podniesienie cen za ciepło o 20 % to dramat dla mieszkańców, na
osobę lub gospodarstwo domowe wychłodzi to o kilkadziesiąt złotych.  Jest to problem dla
gospodarstw domowych i ubogich osób starszych. Mieszkańcu kędzierzyna podpięci pod
grupę Azoty płacą dużo mniejsze kwoty za ciepło. Prosi o podpięcie Koźla pod kędzierzyńską
ciepłownie i wybudować nowa nitkę z Kędzierzyna do Koźla a nie remontowanie starej
drogiej kozoelskiej ciepłowni. Ceny w Koźlu rosną ekspresowo wysoko. Prosi się o szybkie
zajęcie się problemem.

Witold Rusak wypowiedział się w temacie, ze wzrastają ceny gazu i wzrosną też ceny ciepła.
Ceny energii elektrycznej będą rosły i podwyżki dotkną wszystkich.

Przewodnicząca komisji Dorota Zasłonka poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie
zmian w budżecie miasta na rok 2018 wraz z I, autopoprawką.

Wyniki głosowania
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (11)
Ewa Czubek, Andrzej Kopacki, Andrzej Kopeć, Beata Łobodzińska, Hubert Majnusz,
Ryszard Masalski, Adam Oczoś, Grażyna Radka, Witold Rusak, Tomasz Scheller, Dorota
Zasłonka
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Dorota Mrówka

Przewodnicząca komisji Dorota Zasłonka poinformowała, że komisja Finansowo-
Gospodarcza stosunkiem głosów:
11 głosów ,,za”, głosów ,, przeciw" nie było, 1 głos ,,wstrzymujący się”,
pozytywnie zaopiniowała  ww. projekt uchwały wraz z autopoprawką.
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Ad 14.
Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniający uchwałę w sprawie uchwalenia wieloletniej
prognozy finansowej na lata 2018-2032 wraz z autopoprawką (projekt uchwały stanowi
załącznik do nin. protokołu).

Przewodnicząca komisji Dorota Zasłonka otworzyła dyskusję wyjaśniła, że do projektu
uchwały wpłynęła autopoprawka.

Ryszard Masalski poinformował, że będzie głosował przeciw, ponieważ w dalszym ciągu nie
podejmuje się działań związanych z oddłużaniem gminy. Uważa, ze gmina kredytuje
działania inwestycyjne. Uważa, że raty kredytu zostały zmniejszone i przerzucone na lata
następne.

Wobec braku osób chętnych do dalszej dyskusji poddała pod głosowanie projektu uchwały
zmieniający uchwałę w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej na lata 2018-
2032 wraz z autopoprawką.

Wyniki głosowania
ZA: 9, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (9)
Ewa Czubek, Andrzej Kopacki, Andrzej Kopeć, Hubert Majnusz, Dorota Mrówka, Adam
Oczoś, Witold Rusak, Tomasz Scheller, Dorota Zasłonka
PRZECIW (1)
Ryszard Masalski
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Grażyna Radka
BRAK GŁOSU (1)
Beata Łobodzińska

Przewodnicząca komisji Dorota Zasłonka poinformowała, że komisja Finansowo-
Gospodarcza stosunkiem głosów:
9 głosów ,,za”,
1 głos ,, przeciw”,
1 głos ,,wstrzymujący się”,
pozytywnie zaopiniowała  ww. projekt uchwały wraz z autopoprawką.

Ad 15.
Sprawy bieżące i wolne wnioski.

Hubert Majnusz poinformował, że w ramach budżetu obywatelskiego zobowiązano się do
budowy chodnika przy ul. Fredry. Czy starostwo się dołoży do tego zadania. Czy urząd
prowadził rozmowy w kwestii dofinansowania zadania ze starostwem.

Artur Maruszczak Prezydent Miasta wyjaśnił, że była prowadzona korespondencja ze
starostwem w tym temacie .

Radny Witold Rusak zgłosił zapytanie w sprawie:
jaki cel przyświeca aktualnie prowadzonej modernizacji ul. Dunikowskiego, powodującej
zwężenie jednego pasa jazdy (który przyczynia się do zmniejszania przepustowości ruchu)
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pomimo warunków jednoczesnego budowania ścieżki rowerowej i zachowania
szerokości/geometrii ul. Dunikowskiego jak w poprzednim stanie?
Jak się kształtują koszty realizacji z tego tytułu?

Artur Maruszczak Prezydent Miasta wyjaśnił, że udzielił szczegółowych wyjaśnień, lecz
radny złożył również zapytanie na piśmie.

Kolejne posiedzenie ustalone na 24 września 2018 r. o godz. 16.00

Ad 16.

Zakończenie obrad.

Przewodnicząca komisji Dorota Zasłonka, podziękowała za aktywne uczestnictwo
w posiedzeniu komisji, po czym zakończyła obrady o godz. 17:26.

Protokołowała

Anna Dworaczek
Przewodnicząca komisji

Dorota Zasłonka


